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Andreu SubiesUn Roche ´sense motxilles´ 
parlant del futbol modest  
Amb suports com Jesús Farga o la presidenta del Llagostera, Isabel Tarragó, aquest empresari lleidatà 
aspira a assolir la presidència d'una Federació on va entrar de la mà de Jordi Roche. Consultaria amb els 
clubs la reforma del futbol base.  

 

GIRONA | M.V. A 
 
dreu Subies va ser el delegat territorial de la 
Federació Catalana a Lleida en el mandat de Jordi 
Roche. Per això, i tot i que després ha estat directiu 
tant amb Ricardo Campoy com amb Jordi Casals fins 
a la famosa dimissió de l'endemà del Catalunya-
Hondures, aquest exjugador i antic president del 
Benavent es presenta com un "continuador de la 
renovació del futbol català que va començar en Jordi 
(Roche)" però amb el plus que "no tinc les motxilles 
que va haver de carregar Jordi Roche i aspiro a 
presidir la Federació Catalana sense pactar amb 
ningú. "Aquí no hi ha ni Campoy, ni Casquete, ni García, ni Gálvez...", explica un Andreu Subies que a Girona 
compta amb el suport incondicional del Llagostera, la presidenta Isabel Tarragó va a la llista, i amb l'amistat de 
la gent que va fer en la seva epoca de delegat: Jesús Pont, Pepe Sierra.... El seu programa i les seves idees 
són molt clares i, de manera constant, fa referència al futbol modest per recordar que "vull trepitjar gespa 
artificial i ajudar directament els clubs no amb grans contractes econòmics sinó amb el que veritablement 
necessiten".  
I què necessiten els clubs de futbol? Subies ho té molt clar. Que la federació els faciliti la vida i, per exemple, 
s'haurà acabat anar amb diners amunt i avall per pagar els àrbitres a cada partit (el club tindrà tota la setmana 
següent per fer el pagament conjunt per banc de tots els partits). Subies també proposa eliminar les sancions 
per cinc targetes en les categories més baixes i una millora de les delegacions territorials i comarcals per 
"ajudar els clubs amb els dubtes del seu dia a dia". En una línia que, precisament, va començar en ?l'etapa de 
Jordi Roche Subies parla de "renovació tecnològica" com a necessitat d'una Federació molt poc modernitzada. 
"Si aconseguíssim que els àrbitres fessin servir l'acta digital tot plegat seria molt més pràctic perquè ara cada ?
dilluns hi ha una pila d'actes en ?papers a les diferents seus que ?converteixen qualsevol procés en molt lent". 
Una mostra del nou perfil que Subies vol implantar a la FCB seria el canvi de seu i renovar les velles pràctiques 
tancant ?l'edifici del carrer Sicilia i buscant una alternativa "més funcional".  
En l'àmbit esportiu, si surt escollit president de la Federació Catalana de Futbol Andreu Subies endegarà una 
sèrie de consultes a tots els clubs i escoles de futbol base per conèixer el seu punt de vista sobre la darrera 
reforma. "Hem de parlar del que convé més a tothom, si s'ha de tornar a tenir algunes lligues preferents, de les 
categories de futbol 7, de les de futbol 11... Crec que hi ha temps per consensuar una visió que sigui la que es 
presenti a l'assemblea del mes de juny. No podem arribar a final de temporada i començar a discutir-ho". 
Precisament, i fent referència a l'assemblea i a la presa de decisions, Andreu Subies es mostra partidari de 
segmentar els fòrums de debat. "No pot ser que els clubs de futbol sala decideixin sobre el femení o sobre la 
reforma del futbol base, ni tampoc a l'inrevés. Cadascú ha de prendre decisions sobre els seus àmbits".  
En l'àmbit econòmic, Andreu Subies es vol desmarcar de les grans promeses de Llauradó -"no entenc per què 
hem d'anar a buscar diners al Kazahkstan o a la Xina"- i reclama optimitzar la gestió per gastar menys i, per 
exemple, evitar que els partits de la Selecció Catalana siguin una "sangria econòmica". Subies creu que jugar 
partits amb "els bascos o amb els aragonesos seria més divertit i millor des del punt de vista ?econòmic". El 
candidat lleidatà tampoc pagaria a la Fundació de Johan Cruyff per fer cursos online. "Si vols fer formació als 
clubs, ?reuneixes un dissabte al matí tots els clubs de la Garrotxa i els portés un advocat, un gestor i un ?
federatiu per solucionar dubtes. És molt més pràctic, efectiu i barat".  
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Sufre Dolor de Espalda
Haga su Test de Dolor & Reciba gratis asesoramiento! www.andullation.eu 

Globus Costa Brava
Gaudeix de tota la Costa Brava i la província de Girona des del cel. www.globuscostabrava.com 

Obra nueva en Banyoles
Pisos 2-4 habs, parking incluido. Alquiler opción compra, 400�/mes! ObraNuevaTR.com/Banyoles 
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Preparamos Oposiciones En Girona Locales, Autonómicas, 
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